



香港西區婦女福利會鴨脷洲邨幼稚園暨幼兒園
Women's Welfare Club Western District Hong Kong Ap Lei Chau Kindergarten

入學申請表
Application Form for Admission

只供本幼稚園填寫
For Official Use Only
申請編號
Application No. : _____
收表日期
Received form Date: _____

甲部：申請人資料

Part A: Applicant's Particulars

中文姓名： Name in Chinese		性別： Sex	<input type="checkbox"/> 男 M <input type="checkbox"/> 女 F	相片 Photo	
英文姓名： Name in English		家中常用語言： Spoken language at home			
出生日期： Date of Birth		出生地點： Place of Birth			
出生證明書號碼： Birth Certificate No.		聯絡電話： Telephone No.			
住址： Home Address					
申請班級： Applying for Class	<input type="checkbox"/> 幼小班 N1	<input type="checkbox"/> 幼兒班 K1	<input type="checkbox"/> 低班 K2	<input type="checkbox"/> 高班 K3	*請在適當的 <input type="checkbox"/> 內加入✓ *Please tick the appropriate boxes
擬入讀日期 Entry Date: _____ / _____ (MM/YYYY)					

乙部：家長/監護人資料

Part B: Parent/Guardian's Particulars

	父 親 Father	母 親 Mother	監 護 人 Guardian
姓名 Name			與申請人關係： Relationship with applicant
教育程度 Education Level			
職業 Job			
手提電話 Mobile No.			

丙部：現/曾就讀本幼稚園的兄弟姐妹資料(如適用)

Part C: Particulars of Siblings attending/having attended this Kindergarten (if applicable)

	姓名 Name	學年 School Year	班級 Class	關係 Relationship
1				
2				

日期
Date: _____

家長/監護人姓名
Name of Parent/Guardian: _____

家長/監護人簽署
Signature of Parent/Guardian: _____

注意事項/ Point to Note:

此表格所提供的個人資料會用作處理幼稚園/幼兒園入學申請之用。若未被取錄或取消輪候之表格及所交來的資料亦會被銷毀。中途退學及畢業生，此表格及有關資料亦將分別於三年後銷毀。根據個人資料(私隱)條例規定，申請人有要求查閱、更正及更新個人資料。如有查詢，請與本幼稚園聯絡(電話：2554-3470)。

Personal data in this form is provided for processing application for Kindergarten / Nursery admission. If it is not admitting or cancellation of waiting tables and the information will be destroyed immediately to pay. Dropout and graduate, this form and related information will also be destroyed after three years. In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have the right to access, correct and update their own personal data. Please approach the kindergarten for any enquiries (Tel: 2554-3470)

**** 遞交入學申請表格，需連同幼兒出生證明書副本、相片 2 張及回郵信封 5 個一併遞交。 ****
**** To submit an application form, you must submit a copy of your child's birth certificate, two photos, and five return envelopes. ****